
Arja Koriseva: 

Tämä aika on avannut silmämme katsomaan lähelle 

 

Ari Tulla 

Viihdetaiteilija Arja Korisevaa voi hyvällä syyllä kutsua viihteen moniottelijaksi. Kansan suosikin 

repertuaariin kuuluu: tansseja, monenlaisia konsertteja erilaisten kokoonpanojen ja ohjelmistojen 

kanssa, TV-työtä, musikaaleja, elokuvia, dubbausta ja TV-sarjaa.   

Suomen Lomaposti-lehti kysyi Arjan kesäkuulumisia ja kotimaan suosikkimatkakohteita. 

 

Mitä kuuluu, päällimmäiset kuulumiset kesällä 2021? 

Hyvää kuuluu. Nautin kesästä ja kaikenmoisesta puuhastelusta kotona. Jotain konsertteja saan 

laulaa kesällä ja se tuntuu oikein mahtavalta. Olen ollut mukana kahdella biisileirillä 

sanoittajamestari Eija Hinkkalan, säveltäjä Antti Kleemolan ja sovittaja sekä tuottaja Samuli 

Turusen kanssa. Saimme valmiiksi pari laulua, jotka julkaisemme mahdollisimman pian. Huikeata 

opetella laulujen tekoa ammattilaisten kanssa. Ennen koronaa minulla oli 30-vuotis 

juhlakonserttikiertue tango-ja viihdeorkesteri Guardia Nuevan kanssa ja nyt olemme saaneet 

valmiiksi tupla live CD:n koko konsertin ohjelmistosta. 

 

 Oletko kesäihmisiä? 

Olen! Alkukesä, luonnon herääminen, linnun laulu ja raikas vehreys saavat hymyn huulille. 

 

Miten korona-aika on osaltasi mennyt ja mitä mietteitä tämä erikoinen aika on herättänyt? 

Aika on mennyt nopeasti ja minulla on ollut puuhasteltavaa ja joitain töitäkin koko ajan. Työt 

kentällä loppuivat ja sitä myöten palkkatulo. Se on ollut kaikkein vaikein rasti tässä ajassa. Olen 

hakenut yrittäjän tukia ja selvinnyt pahan yli. Ajattelen, että ehkä piti tulla joku pysähdys, jotta 

miettisimme elämäämme ja tekemisiämme; koko arvomaailmaa. Mikä elämässä on tärkeätä ja mitä 

elämältä haluamme ja toivomme? Elämä on herkästi haavoittuvaa eikä kaikki ole käsissämme. 

Asun maalla ja minulla on tilaa ympärilläni, siksi arkielämä ei ole paljoa muuttunut korona-

aikanakaan. 

 

Mikä on säväyttänyt ja jäänyt mieleen kotimaan maisemista, matkailukohteista, kaupungeista 

tai kylistä? 

Olen tosi onnekas, kun työni on mahdollistanut minulle tutustumisen Suomeen ja suomalaisiin. 

Kaikkialla Suomessa on häkellyttäviä paikkoja ja maisemia. Olen niin onnellinen, että tämä 

poikkeuksellinen aika on avannut monien silmät katsomaan lähelle ja näkemään kaunista siellä. 

Monista kaupungeista ja kylistä on tullut olo, että tänne voisin muuttaa. Esteettisyys vaikuttaa 

ensivaikutelmaan ja olen iloinen, että pikkuhiljaa arvostamme enemmän siisteyttä ja kauneutta. 

 

Mikä kesäruoka on suosikkisi? 

Uudet perunat ja monenmoiset kalat höystettynä raikkaalla salaatilla ja yrteillä. Jälkkäriksi 

vaniljajäätelöä ja mansikoita. Ja tietysti mun oma Bernard&Massard piccolo kuohuviini kruunaa 

nautinnon. 

 

Mihin matkustat mieluiten lomalle Suomessa?  

Talvisin suuntaan Lappiin. Suosikkikohteitani ovat Ylläs, Pyhä, Vuokatti ja Ruka. 



Meillä on mökki Heinolassa, joten siellä vietämme aikaa kesäisin.  

 

Miten selvität hankalat tilanteet keikkaympäristössä ja yleisesti? 

Olen mielestäni hyvin sopeutuvainen tilanteeseen kuin tilanteeseen. Luovuus, sosiaalisuus, 

yhteistyökyky ja huumorintaju ovat olleet todella tärkeässä roolissa hankalissa tilanteissa. Työni 

suola on juuri muuttuvat ja odottamattomat tilanteet. Ne haastavat ja kehittävät minua toimia 

tilanteissa ja suoriutua niistä siten, että tiedän tehneeni parhaani. 

 

Mikä saa sinut iloiseksi juuri nyt, ja toisaalta mikä huolettaa? 

Yhteinen aika perheen ja ystävien kanssa. Kesäisin olen yleensä melko kiireinen ja nyt minulla on 

aikaa läheisilleni. Myös kotia olen kunnostanut ja saanut asioita järjestykseen. Olen iloinen 

unelmani laulujen sanoittajana toteutumisesta. Itsekkyys ja rakkaudettomuus huolettaa. Meillä olisi 

kaikki keinot ja voimat tehdä lähimmäistemme elämästä inhimillistä kaikkialla maailmassa, mutta 

emme tee niin. 

 

Mistä saat voimaa ja energiaa? 

Arjen sujuvuudesta ja sen tuomista pienistä hetkistä. Perheestäni ja yhteisestä puuhastelusta. 

Ystävien kanssa vietetyt hetket ovat myös tärkeitä. Salibandystä, tenniksestä, laskettelusta, 

melomisesta ja monenmoisesta liikunnasta. Harrastan myös käsitöitä ja pienten pintaremonttien 

tekemistä. 

 

Perheen merkitys? 

Todella suuri. Kun läheisillä on asiat ja mieli kunnossa, voin minäkin hyvin. Perheeni on 

voimavarani, tärkeintä maailmassa. 

 

 

Kun katsot uraasi taaksepäin, mitä näet, miten sen koet ja mitä odotat tulevaisuudelta? 

Näen todella monipuolisen toimenkuvan viihteen kentällä. Tansseja, monenlaisia konsertteja 

erilaisten kokoonpanojen ja ohjelmistojen kanssa, TV-työtä, musikaaleja, elokuvia, dubbausta, TV-

sarjaa, työtä monipuolisesti median kanssa. Olen onnekas, että olen alusta asti saanut tehdä töitä 

upeiden ammattilaisten kanssa. Näen toimenkuvani jatkuvan yhtä monipuolisena ja olen siitä 

todella iloinen. 

 

Missä vaiheessa ajattelit, että laulajan urasta tulee kokopäiväinen ammattisi? 

Kun pääsin opiskelemaan klassista laulua Keski-Suomen konservatorioon 17- vuotiaana. Toki 

ajatus heräsi jo 13- vuotiaana, kun pääsin solistiksi Toivakkalaiseen Peräkylänpojat- yhtyeeseen 

siskoni Eijan kanssa. 

 

Mieluisia keikka ja konserttimuistoja, yleisön kohtaamisia? 

Jokainen kohtaaminen on ainutkertainen ja juuri nämä livekohtaamiset ovat vahvuuteni. Olen 

lähellä ja läsnä yleisölleni. Räätälöin ohjelmistoni mahdollisimman hyväksi kuulijoilleni juuri 

heidän hetkeensä. Teen työtäni ihmisten hyvinvoinnin hyväksi. Se on kutsumukseni. 
 


